
Bra t i s l avský  šachový  zväz ,  Junácka  6 ,  Bra t i s l ava  

Konferencia BŠZ  23. mája  2018                1 / 14 
                                                                                                                                                                                                                       
 

Z á p i s n i c a 
 

z riadnej konferencie Bratislavského šachového zväzu (BŠZ) 
 

konanej dňa 23. mája 2018 
 
Riadna Konferencia BŠZ bola zvolaná na návrh Rady BŠZ zo dňa zasadnutia 12.4.2018,  v súlade 
s čl. 6, bod. 1. Stanov BŠZ zo dňa 26. 05. 2009.  
 
Miesto konania konferencie BŠZ: hracia miestnosť ŠK Doprastav Bratislava, Drieňová 27, 
Bratislava. 
 
Prítomní: 29 z 35 delegátov z hlasom rozhodujúcim (t. j. 82,9%). Prítomnosť doložená podľa 
prezenčnej listiny (prezenčná listina v prílohe č.1) 
 
Počet členov potrebný na schopnosť uznášania orgánu: 18 Uznášaniaschopnosť: ÁNO  
 
Čas začiatku zasadnutia: 17:00    Čas ukončenia zasadnutia: 21:30 
 
Program: 
 

1. Otvorenie a voľba pracovného predsedníctva 
2. Predstavenie kandidátov na prezidenta SŠZ (2018-2021) 
3. Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie 
4. Správa mandátovej komisie 
5. Správa o činnosti BŠZ od predchádzajúcej konferencie 
6. Správa o hospodárení BŠZ 
7. Správa Kontrolnej a revíznej komisie BŠZ 
8. Správa Športovo-technickej komisie BŠZ 
9. Správa Komisie mládeže BŠZ 
10. Diskusia k predneseným správam 
11. Prestávka 
12. Schválenie volebného poriadku 
13. Schválenie rozpočtu BŠZ na rok 2018 
14. Návrh zmeny Stanov BŠZ 
15. Voľby orgánov BŠZ (predsedu BŠZ, členov Výkonného výboru, Kontrolnej a revíznej 

komisie a Rady BŠZ) 
16. Voľba delegátov BŠZ na Konferenciu SŠZ 
17. Návrhy zástupcov do orgánov SŠZ (VV SŠZ, Rada SŠZ, KK SŠZ) 
18. Voľná diskusia (návrhy na skvalitnenie činnosti v BŠZ, SŠZ) 
19. Správa návrhovej komisie – schválenie záverov z Konferencie 
20. Záver 

 
Podklady ku schôdzi boli zaslané v elektronickej forme zástupcom klubov, oddielov BŠZ dňa 
7.5.2018, teda 16 dní pred konaním konferencie, čo je v súlade s Čl.6.1 Stanov BŠZ.
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Bod 1 : Otvorenie a voľba pracovného predsedníctva 
 
Riadnu volebnú Konferenciu BŠZ 2018 (ďalej najmä konferencia) otvorili privítaním účastníkov 
Peter Falťan, predseda Rady BŠZ a predseda BŠZ Martin Sklár.  
Konferencia ako najvyšší orgán BŠZ sa v zmysle Stanov BŠZ platných od roku 2009 schádza každé 
tri roky. V tejto perióde volí vlastné výkonné a kontrolné orgány (VV BŠZ, Rada BŠZ, KRK BŠZ) 
a volí delegátov do najvyššieho orgánu SŠZ - Konferencie SŠZ. Prax posledných rokov a zmeny 
športovej legislatívy súvisiace so Zákonom č. 440/2015 „o športe“ v znení neskorších predpisov 
však ukázala potrebu zvolávať aj krajskú konferenciu každoročne. Výročné stretnutie zástupcov 
všetkých klubov BŠZ by malo aj zintenzívniť komunikáciu a posilniť vzájomnú spoluprácu medzi 
klubmi a krajským zväzom s vyšším dôrazom na plnenie operatívnych úloh a ich kontroly. 
Program Konferencie bol oproti zasielanému v pozvánke doplnený o bod č. 2 Predstavenie 
kandidátov na prezidenta SŠZ (2018-2021).  
 
H1: HLASOVANIE o voľbe pracovného predsedníctva konferencie 
Navrhované trojčlenné pracovné predsedníctvo konferencie v zložení: Martin Sklár, Stanislav 
Vlček, Michal Vrba (moderátor konferencie). 
Aktuálne kvórum: 23 (uznášania schopné) 
Za: 22, Zdržal sa: 1, Proti: 0 
Pracovné predsedníctvo konferencie v zložení: Martin Sklár, Stanislav Vlček, Michal Vrba 
(moderátor konferencie) bolo schválené. 
 
H2: HLASOVANIE o doplnení programu Konferencie BŠZ 2018 
Konferencia odhlasovala zmenu programu 
Aktuálne kvórum: 23 (uznášania schopné) 
Za: 23, Zdržal sa: 0, Proti: 0 
Doplnenie programu Konferencie BŠZ 2018 bolo schválené. 
 
Z konferencie BŠZ bol vyhotovený so súhlasom predsedu BŠZ M. Sklára audiovizuálny záznam, 
ktorý zabezpečil Michal Vrba. Ten je možné vzhliadnuť na 
https://www.youtube.com/watch?v=SW0jh2Cj0w8&list=PLi6UHcjvrHYKKo1_PYvliHSqX5IWsB0sA&inde
x=31. 
 
Bod 2 : Predstavenie kandidátov na prezidenta SŠZ (2018-2021) 
 
O funkciu prezidenta SŠZ sa uchádzajú dvaja kandidáti: súčasný prezident SŠZ František 
Jablonický a protikandidát Zdenek Gregor. Obaja prejavili záujem prezentovať účastníkom 
konferencie svoje plány v prípade ich zvolenia. Na základe losovania ako prvý predstavil svoj 
program F. Jablonický. Vo svojej video-prezentácii zhrnul svoju činnosť a dosiahnuté ciele za 
končiace funkčné obdobie. Za najvýznamnejší úspech označil významné zvýšenie finančných 
prostriedkov zväzu a súčasne zvýšenie spoločenského postavenia šachu. Vyslovil uznanie 
funkcionárom BŠZ za pomoc pri organizácií 1. Šachového turnaja predsedu NR SR s účasťou 
exmajstra sveta A. J. Karpova. V prípade zvolenia plánuje zúžiť VV SŠZ na 5 členov, v ktorom by 
mali mať zastúpenie aj sponzori SŠZ z radov podnikateľov (M. Minich, Š. Chovanec, J. Dolník 
a M. Roman). Časť rozhodovania, ktorú teraz zastrešuje VV, by delegoval na odborné komisie SŠZ. 
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Z. Gregor predstavil svoj 7-členný tím (K. Pekár, P. Paleček, E. Repková, M. Zelnický, M. Vrba, 
M. Motyčáková), v ktorom je z členov BŠZ zastúpený Michal Vrba so zodpovednosťou za mládež 
a šach na školách. 
 
Bod 3 : Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie 
 
Do mandátovej komisie boli navrhnutí Martin Sklár a Stanislav Vlček. 
H3: HLASOVANIE o voľbe mandátovej komisie 
Aktuálne kvórum: 27 (uznášania schopné) 
Za: 27, Zdržal sa: 0, Proti: 0 
Mandátová komisia v zložení: Martin Sklár a Stanislav Vlček bola schválená. 
 
Do volebnej komisie boli navrhnutí Milan Beňo a Pavol Pytlík. 
H4: HLASOVANIE o voľbe volebnej komisie 
Aktuálne kvórum: 27 (uznášania schopné) 
Za: 26, Zdržal sa: 1, Proti: 0 
Volebná komisia v zložení: Milan Beňo a Pavol Pytlík bola schválená. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí Igor Poláčik a Miroslav Petrek. 
H5: HLASOVANIE o voľbe návrhovej komisie 
Aktuálne kvórum: 27 (uznášania schopné) 
Za: 26, Zdržal sa: 1, Proti: 0 
Návrhová komisia v zložení: Igor Poláčik a Miroslav Petrek bola schválená. 
 
Bod 4 : Správa mandátovej komisie 
 
Člen mandátovej komisie Stanislav Vlček konštatoval, že po otvorení schôdze je zaregistrovaných 
27 delegátov z 35 oprávnených s hlasom rozhodujúcim, takže rokovanie je uznášaniaschopné.  
 
Martin Sklár vyzval p. A. Ludwiga (SSKD Nová Dedinka) a p. Ľ. Chripka (Interchess CVČ 
Malacky), ktorí zastupovali kluby, ktorých nie sú kmeňovými členmi, aby predložili písomné 
poverenia, osvedčujúce ich zastupiteľstvo. Vzhľadom na skutočnosť, že oslovení tieto poverenia 
nepredložili, neboli mandátovou komisiou uznaní za delegátov Konferencie BŠZ 2018. Do 
najvyššieho orgánu SŠZ volení byť môžu, keďže včas doručili kandidátske lístky aj s uvedenými 
menami navrhovateľov.  
 
A. Ludwig: Namietal, že klub SSKD Nová Dedinka založil a vedie v ňom krúžok už približne 3 roky. 
V matrike je uvedená ako OP klubu matka jedného z členov. Upozornil, že mu nebolo oznámené, že 
bude potrebný takýto dokument. 
 
Ľ. Chripko: Uviedol, že mal poverenia (aj písomné) od organizačných pracovníkov z viacerých 
klubov (napr. ŠK Apollo Slovnaft Bratislava), avšak kluby, ktoré ho písomne splnomocnili, nakoniec 
na konferenciu vyslali delegátov z vlastných radov. Písomné poverenie od organizačného 
pracovníka Interchess CVČ Malacky J. Osadského a  telefonické od ŠK Tomášov (vzhľadom k tomu, 
že štatutár nepoužíva e-mail, je nefunkčný, avšak dopredu pred konferenciou BŠZ oznámil 
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predsedovi a podpredsedovi BŠZ, že si môžu túto skutočnosť telefonicky overiť s následným 
dodatočným dodaním písomného poverenia pre krátkosť času). 
Požiadal M. Sklára, ako člena kontrolnej komisie SŠZ, aby bol zo svojej funkcie rovnako dôsledný 
aj pri delegátoch na Konferencii SŠZ. 
Poznámka zapisovateľa: V deň konania konferencie negoval štatutár klubu Interchess CVČ 
Malacky T. Chabada poverenie vydané J. Osadským. 
 
V priebehu konferencie dorazili ešte dvaja delegáti (spolu 29/35).   
 
Okrem toho sa konferencie zúčastnili štyria delegáti s hlasom poradným (predseda BŠZ, člen 
Kontrolnej a revíznej komisie BŠZ, člen VV BŠZ, predseda Rady BŠZ, ktorí všetci neboli 
delegátmi s hlasom rozhodujúcim) a ďalší pozvaní hostia. 
 
Bod 5 : Správa o činnosti BŠZ od predchádzajúcej konferencie 
 
Správu o činnosti BŠZ za uplynulé obdobie od konania predchádzajúcej konferencie BŠZ 
(19.05.2017 – 22.5.2018) predniesol Martin Sklár, predseda BŠZ. Tvorí prílohu zápisnice. 
 
Bod 6 : Správa o hospodárení BŠZ 
 
Správu o hospodárení BŠZ za uplynulé obdobie od konania predchádzajúcej konferencie BŠZ 
predniesol Martin Sklár, predseda BŠZ. Tvorí prílohu zápisnice. 
 
Pracovné predsedníctvo konferencie BŠZ: Vyzvalo zástupcov klubov, aby žiadosti o finančnú 
podporu zameranú najmä na zlepšenie materiálno-technického vybavenia klubov smerovali na VV 
BŠZ. BŠZ ako strešná šachová organizácia na krajskej úrovni sa každoročne zapája do 
Bratislavskej regionálnej dotačnej schémy, ktorú riadi Bratislavský samosprávny kraj. Získané 
príspevky môže použiť aj na pomoc klubom sídliacim na území BSK.  
Kluby môžu navyše žiadať o financie BSK aj v rámci tzv. participatívneho rozpočtu 
(https://rozhodni-bsk.sk), z ktorého sú financované menšie komunitné projekty, nie však samotná 
činnosť. 
 
Bod 7 : Správa kontrolno-revíznej komisie BŠZ 
 
Správu kontrolno-revíznej komisie (KRK) BŠZ za uplynulé obdobie od konania predchádzajúcej 
konferencie BŠZ predniesol člen KRK BŠZ František Goga: Konštatoval, že KRK nezistila žiadne 
zásadné nedostatky v hospodárení BŠZ. Príjmy a výdavky sú v rovnováhe a v súlade so schválenými 
rozpočtami. Výdavky sú oprávnené v súvislosti s činnosťou BŠZ. Upozornil, že by bolo vhodné v 
položke pokuty/penále konkretizovať, za čo bola pokuta udelená. 
 
Bod 8 : Správa Športovo-technickej komisie BŠZ 
 
Správu Športovo-technickej komisie BŠZ za uplynulé obdobie vopred zaslal predseda Komisie 
ŠTK BŠZ Ladislav Šipeky, ktorý sa vopred ospravedlnil za svoju neúčasť na konferencii. Tvorí 
prílohu zápisnice. V následnej diskusii Bod 10 : Diskusia k predneseným správam 
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M. Beňo: Pripomenul, že posuny súvisiace s odmietnutím postupov družstiev robia problémy so 
zložením družstiev, ktoré získajú nárok na postup na poslednú chvíľu. 
 
Ľ. Škoviera: Ako člen ŠTK BŠZ reagoval na M. Beňa, že podklady k prihláškam družstiev do súťaží 
boli zasielané v dostatočnom predstihu, avšak kluby nie vždy odošlú prihlášky včas. Vyzval 
organizačných pracovníkov klubov, aby prihlášky zasielali čím skôr. 
 
A. Ludwig: Člen ŠTK BŠZ navrhol dôsledne dodržiavať 15.8. ako posledný možný termín prihlášok 
do súťaží družstiev. Včas neprihlásené družstvá by nemali byť do danej súťaže žrebované. 
 
M. Sklár: Upozornil, že platenie pokút je dlhodobou slabinou klubov a vyzval dlžníkov (vrátane ŠK 
Dps, ktorý zastupuje), aby si svoje nedoplatky uhradili.  
Tlmočil ospravedlnenie L. Šipekyho, ktorý kvôli pracovnej a rodinnej zaneprázdnenosti končí vo 
funkciách, za vykonanú prácu v ŠTK BŠZ aj vo VV BŠZ, za ktorú mu zároveň poďakoval.  
Pogratuloval aj aktuálnemu majstrovi Bratislavského kraja v klasickom šachu IM Jozefovi 
Franzenovi (SK Slovan Bratislava) a pozval hráčov na MBA v rapid šachu (Dansk Open 2018) 
a MBA v bleskovom šachu (RICOH Open Dobrá nálada 2018). Pochválil aj organizátora Open 
Doprastav 2018, Denisa Nemšáka, ktorý bol tento rok čo sa týka kvality aj kvantity účasti veľmi 
vydareným. 
Vyzval kluby, aby sa aj v budúcnosti hlásili do konkurzov o organizáciu majstrovských podujatí. 
 
Ľ. Chripko citoval z e-mailu J. Osadského, OP Interchess CVČ Malacky: „V minulej sezóne nám 
vadilo, že bolo v podstate len 6 kôl a ja som nemohol stavať hráčov, keď je málo družstiev, tak by 
mala byť podľa mňa liga dvojkolová, aby bolo aspoň 10 zápasov za sezónu.“ 
 
Bod 9 : Správa Komisie mládeže BŠZ 
 
Správu Komisie mládeže BŠZ za uplynulé obdobie predniesol predseda Komisie mládeže BŠZ 
Stanislav Vlček. Tvorí prílohu zápisnice. 
 
Z. Gregor: Pochválil vedenie BŠZ za zlepšenie prístupu k práci s mládežou a z pozície riaditeľa 
Dorasteneckej ligy vyzdvihol nárast záujmu o túto súťaž v BŠZ. Verí, že BŠZ zotrvá v nastolenom 
trende. 
 
Bod 10 : Diskusia k predneseným správam 
 
Diskusia sa uskutočnila po Správe ŠTK (viď. Bod 8). 
 
Bod 11 : Prestávka s občerstvením 
 
Predseda BŠZ Martin Sklár poďakoval p. Viktorovi Mikuláškovi za zabezpečenie občerstvenia. 
Počas prestávky sa prezentovali delegáti M. Roháček a K. Frindt a odišiel delegát T. Laho. Člen 
mandátovej komisie Stanislav Vlček konštatoval, že po prestávke je prítomných 28 delegátov 
z hlasom rozhodujúcim a Konferencia BŠZ 2018 je aj naďalej uznášaniaschopná.  
 
Bod 12 : Schválenie volebného poriadku 
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Volebný poriadok bol delegátom zaslaný e-mailom pred konaním konferencie. Vzhľadom na 
skutočnosť, že do orgánov BŠZ v predstihu kandidovalo najviac toľko členov, ako je Stanovami 
predpísaný počet osôb v nich, po diskusií bolo rozhodnuté, že tieto voľby budú verejné. 
Delegáti BŠZ na Konferenciu SŠZ sa volili tajným hlasovaním s využitím hlasovacích lístkov. 
 
Ľ. Chripko : Namietal voči formulácií „právoplatné voľby“ vo Volebnom poriadku. Navrhol zmeniť 
termín „právoplatnosť“ na „platnosť“. 
Výhrady mal aj k vete: „V prípade, ak sú voľby delegátov BŠZ na Konferenciu SŠZ neprávoplatné, 
o nominácii delegátov rozhodne štatutárny zástupca BŠZ.“  
Podľa Zákona o športe musia byť delegáti do najvyššieho orgánu volení, nie nominovaní 
štatutárom. 
Upozornil, že BŠZ má nárok zvoliť si aj dvoch zástupcov do Rady SŠZ. Ďalej uviedol, že delegáti 
ostatnej Konferencie SŠZ v B. Bystrici 2017 schválili kľúč na určenie počtu delegátov KŠZ 
v Konferencií SŠZ pomerom 1 delegát na každých začatých 100 členov. Pre BŠZ by to znamenalo 
právo vybrať 7 delegátov namiesto 5. Elektronické hlasovanie najvyššieho orgánu s úpravou 
pomeru 1:150 považuje za neplatné. 
Podal aj podnet Kontrolnej komisii SŠZ, ktorá od novembra 2017 napriek opakovaným urgenciám 
tento podnet dodnes nevyriešila. Bližšie písomné odôvodnenie vopred poslal predsedovi a 
podpredsedovi BŠZ ako aj predsedovi Rady BŠZ. 
 
M. Sklár : Po konzultácií s JUDr. P. Petránom súhlasil s nahradením termínu „právoplatnosť“ na 
„platnosť“ vo všetkých skloňovaniach vo Volebnom poriadku.  
Vzhľadom na skutočnosť, že konferencia je bezpečne uznášania schopná, delegáti budú istotne 
volení a nie nominovaní. 
Zhrnul zmeny Volebného poriadku oproti predkladanej verzií: 
- VV BŠZ, Rada BŠZ a Kontrolná a revízna komisia BŠZ sa budú voliť verejne.  
- nahradiť termín „právoplatnosť“ vo všetkých skloňovaniach na „platnosť“. 
- upraviť vetu: „V prípade, ak sú voľby delegátov BŠZ na Konferenciu SŠZ neprávoplatné, o 
nominácii delegátov rozhodne štatutárny zástupca BŠZ.“ takto: „V prípade, ak sú voľby 
delegátov BŠZ na Konferenciu SŠZ neplatné, o ďalšom postupe rozhodne konferencia BŠZ.“ 
- gramatické chyby budú opravené. 
 
H6: HLASOVANIE o schválení Volebného poriadku 
Aktuálne kvórum: 28 (uznášania schopné) 
Za: 27, Zdržal sa: 1, Proti: 0 
Volebný poriadok s uvedenými zmenami bol schválený. 
 
H7: HLASOVANIE o schválení zapisovateľov a overovateľov Zápisnice z konferencie 
Za zapisovateľa bol navrhnutý Stanislav Vlček, za overovateľov zápisnice Ľuboslav Škoviera a 
Miroslav Petrek. 
Aktuálne kvórum: 28 (uznášania schopné) 
Za: 28, Zdržal sa: 0, Proti: 0 
Zapisovateľ  Stanislav Vlček a overovatelia Ľuboslav Škoviera a Miroslav Petrek boli 
schválení. 
 
Bod 13 : Schválenie rozpočtu BŠZ na rok 2018 
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H8: HLASOVANIE o návrhu rozpočtu BŠZ na rok 2018, ktorý predložil predseda BŠZ M. 
Sklár. 
Aktuálne kvórum: 28 
Za: 27, Zdržal sa: 1, Proti: 0 
Konferencia BŠZ 2018 schválila Rozpočet BŠZ na rok 2018.  
 
Bod 14 : Návrh zmeny Stanov BŠZ 
Predseda BŠZ M. Sklár uviedol tri hlavné dôvody úpravy Stanov BŠZ: jedným bolo uznesenie 
z ostatnej konferencie BŠZ 2017, druhým zosúladenie Stanov so Zákonom o športe, aby sme nemali 
problém poberať prostriedky z verejných zdrojov, tretím skutočnosť, že prax ukázala, že niektoré 
body Stanov už nie sú opodstatnené (napr. Stanovami predpísaný počet zasadaní sa dlhodobo 
nedodržiava, uznesenia sa schvaľujú aj elektronicky), resp. že štatutárom BŠZ by mal byť aj 
podpredseda. Odporučil schváliť predloženú verziu s poverením konferencie opraviť prípadné 
formálne chyby. 
 
J. Pisár: Upozornil, že nebola predložená aktuálna verzia Stanov, o ktorej sa má hlasovať. 
 
P. Petrán: Požiadal vysvetliť doplnený bod, že členovia platia registračné a členské príspevky 
určené konferenciou BŠZ. 
 
M. Sklár: Reagoval na P. Petrána, že bod o registračných príspevkoch už bol aj v pôvodnej verzií 
Stanov. Zároveň uviedol, že povinnosť platiť členské športovej organizácii vyplýva priamo za 
Zákona o športe. 
 
M. Vrba: Zaujímal sa o výšku príspevku pre BŠZ. 
 
P. Petrán: Ďalej odporučil v záverečných ustanoveniach zosúladiť platnosť a účinnosť Stanov 
na deň ich schválenia, teda dátum konania konferencie BŠZ 23.5.2018, keďže sa jedná z pohľadu 
Ministerstva vnútra len o aktualizáciu a nie o registráciu nových Stanov. 
 
Ľ. Chripko: Upozornil na chybnú právnu formuláciu v čl. 1.6. Veta „Účinnosť nadobúdajú 
právoplatným zaregistrovaným na Ministerstve vnútra Slovenskej republiky.“. Účinnosť by podľa 
neho mala mať aj z praktických dôvodov nejakú legisvakančnú dobu, navrhol upraviť text na 
„Účinnosť nadobúdajú dňom zobratia na vedomie Ministerstvom vnútra Slovenskej republiky.“ 
alebo iným neskorším dátumom než dátum platnosti stanov. Tiež uviedol, že BŠZ nemusí vyberať 
vlastné členské, keďže v Zákone o športe je zakotvené, že stačí aby vyberal klub a SŠZ. 
 
J. Pisár: Poznamenal, že zmena frekvencie konania konferencií BŠZ na každoročnú nebola 
prediskutovaná.  
 
M. Sklár: Ospravedlnil sa, že delegáti vopred nedostali aktuálnu verziu Stanov. 
 
S. Vlček: Tiež upozornil na niektoré sporné body. 
 
J. Pisár: Navrhol, aby upravený text Stanov schválil Rada BŠZ. 
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E. Šimkovič: Tiež poznamenal, že by bolo vhodnejšie počkať na schválenie Stanov SŠZ a následne 
upraviť Stanovy BŠZ. 
 
M. Vrba: Navrhol, aby sa Stanovy schvaľovali až na budúcej konferencií. 
 
M. Sklár: Oponoval, že ním predložené Stanovy po zapracovaní pripomienok budú pripravené na 
predloženie Ministerstvu Vnútra. 
 
M. Vrba: Spustil hlasovanie k predkladanej verzií Stanov BŠZ. 
 
H9: HLASOVANIE o návrhu Stanov BŠZ, ktoré predložil predseda BŠZ M. Sklár. 
Aktuálne kvórum: 25 
Za: 19, Zdržal sa: 6, Proti: 0 
Konferencia BŠZ 2018 schválila Stanovy BŠZ s poverením M. Sklárovi dopracovať formálne 
nedostatky.  
 
Bod 15 : Voľby orgánov BŠZ (predsedu BŠZ, členov Výkonného výboru, Kontrolnej 
a revíznej komisie a Rady BŠZ) 
 
Voľby zabezpečovala volebná komisia v zložení Milan Beňo a Pavol Pytlík. Milan Beňo zopakoval 
delegátom, že členov do orgánov BŠZ budeme voliť verejne.  
 
M. Vrba: Navrhol, aby každý z kandidátov do orgánov SŠZ aj BŠZ povedal, čo je jeho úmyslom 
presadzovať vo funkcii, ak bude do nej zvolený. 
 
M. Beňo: Ako bývalý krajský funkcionár vidí priestor presadzovať v najvyššom orgáne SŠZ záujmy 
BŠZ. 
 
G. Šturc: Ako dlhoročný zväzový aj klubový funkcionár by chcel využiť svoje veľké skúsenosti 
v Konferencií SŠZ. 
 
I. Poláčik: Vďaka bohatým skúsenostiam si vie predstaviť svoju aktívnu účasť v Konferencií SŠZ, 
avšak upozornil aj na svoju väčšiu osobnú vyťaženosť. 
 
A. Ludwig: Tiež pôsobí vo viacerých funkciách v rámci BŠZ a chcel by zastupovať v rámci 
Konferencie SŠZ záujmy vidieckych klubov BŠZ. 
 
P. Pytlík: Vo VV BŠZ by chcel vybudovať Archív BŠZ, v Konferencií SŠZ by chcel presadiť viac 
financií v prospech krajských šachových zväzov. 
 
Ľ. Chripko: Pôsobil vo viacerých funkciách v rámci SŠZ a BŠZ a chcel by vďaka svojmu 
profesionálnemu vzdelaniu aktívne pripomienkovať legislatívne dokumenty a procesy v rámci 
Konferencie SŠZ. 
 
Ľ. Škoviera: Uviedol, že v oboch kluboch (KOVO a Tatran) v ktorých pôsobil, po jeho príchode 
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významne narástol počet členov. Chcel by sa sústrediť v BŠZ aj SŠZ na podporu práce s mládežou, 
keďže už aj Tatran napomohol vytvoriť šachový krúžok a jedno mládežnícke družstvo v 5. lige 
Tatran Tilgnerka. 

 
D. Nemšák: Je funkcionársky aktívny na klubovej úrovni, venuje sa organizovaniu podujatí pre 
mládež aj dospelých a zúčastňuje sa veľkého počtu turnajov v BŠZ aj na celom Slovensku. 
 
M. Vrba: Ako súčasného člena Konferencie SŠZ ho veľmi mrzí pasivita väčšiny súčasných členov 
Konferencie SŠZ v diskusiách  k predloženým návrhom ku hlasovaniam. 
 
E. Šimkovič: Chcel by vo VV BŠZ presadzovať záujmy vidieckych klubov. 
 
M. Pacher: Má záujem vo VV BŠZ skvalitniť turnaje v BŠZ, najmä MBA a druhou motiváciou je 
tréning mládeže a rozvoj šachovej akadémie A. Karpova v Bratislave.  
 
S. Vlček: Kandiduje do VV BŠZ už štvrté funkčné obdobie, chce pokračovať v práci len na krajskej 
úrovni. 
 
M. Sklár: Zopakoval, že BŠZ je v dobrej kondícií a cíti povinnosť pokračovať vo svojej funkcií. 
Poďakoval končiacim členom VV BŠZ L. Šipekymi a M. Klemanovi aj znovu kandidujúcim členom 
P. Pytlíkovi a S. Vlčekovi. Oslovil dvoch nových členov do VV, Eduarda Šimkoviča z menšieho 
vidieckeho klubu ŠK Láb a medzinárodného veľmajstra Milana Pachera, ktorí s kandidatúrou 
súhlasili. 
Zároveň s potešením vyzdvihol, že do funkcií BŠZ aj SŠZ sa hlásia aj mladší členovia, ktorí by mali 
priniesť nové idey. Teší ho aj veľký počet kandidátov na delegátov do Konferencie SŠZ. 
V návrhoch na zmenu Stanov SŠZ je aj zrušenie Rady SŠZ, preto by v Konferencií SŠZ rád videl 
nášho súčasného člena Rady SŠZ p. G. Šturca. 
 
H10: Voľba Predsedu BŠZ na obdobie 2018-2021 
Jediným kandidátom na pozíciu predsedu BŠZ je Martin Sklár. Volí sa verejne.  
 
Aktuálne kvórum: 27 
Za: 27, Zdržal sa: 0, Proti: 0 
 
Konferencia BŠZ 2018 jednomyseľne zvolila Martina Sklára za predsedu BŠZ na obdobie 
2018-2021.  
 
H11: Voľby Výkonného výboru BŠZ na obdobie 2018-2021 
Do Výkonného výboru BŠZ kandidujú: Stanislav Vlček, Pavol Pytlík, Milan Pacher a Eduard 
Šimkovič. Volí sa verejne. 
 
 
Aktuálne kvórum: 27 
Za: 27, Zdržal sa: 0, Proti: 0 
 
 

Predseda BŠZ (2018-2021) 
Ing. Martin Sklár 

Výkonný výbor BŠZ (2018-2021) 
Martin Sklár, predseda BŠZ 
Stanislav Vlček, podpredseda BŠZ 
Pavol Pytlík,  
Milan Pacher,  
Eduard Šimkovič
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Konferencia BŠZ 2018 jednomyseľne zvolila Výkonný výbor BŠZ na obdobie 2018-2021.  
 
H12: Voľby Kontrolnej a revíznej komisie BŠZ na obdobie 2018-2021 
Do Kontrolnej a revíznej komisie BŠZ kandiduje František Goga. Volí sa verejne. 
 
 
Aktuálne kvórum: 27 
Za: 27, Zdržal sa: 0, Proti: 0 
Konferencia BŠZ 2018 jednomyseľne zvolila kontrolóra BŠZ na obdobie 2018-2021.  
 
H13: Voľby Rady BŠZ na obdobie 2018-2021 
Do Rady BŠZ kandidujú: Viktor Mikulášek (ŠK Krasňany), Igor Poláčik (ŠK Dps Bratislava), 
Ľuboslav Škoviera (Tatran Bratislava), Milan Beňo (ŠK Lokomotíva Caissa Bratislava), Anton 
Ludwig (ŠK Senec), Michal Kučera (ŠK STRELEC Devínska Nová Ves), Miroslav Petrek (ŠK 
Slovan Bratislava), Adrián Struhár (ŠK Dúbravan Bratislava), Kornel Frindt (Športový klub NBS – 
šachový oddiel). Volí sa verejne. 
 
 
Aktuálne kvórum: 27 
Za: 27, Zdržal sa: 0, Proti: 0 
 
 
 
Konferencia BŠZ 2018 jednomyseľne zvolila Výkonný výbor BŠZ na obdobie 2018-2021.  
 
Bod 16 : Voľba delegátov BŠZ na Konferenciu SŠZ 
Do volieb delegátov BŠZ na Konferenciu SŠZ sa vopred predpísaným spôsobom s uvedením 
osobných údajov a navrhovateľa prihlásilo 11 kandidátov (M. Beňo, J. Franzen, Ľ. Chripko, O. 
Gábriš, A. Ludwig, D. Nemšák, I. Poláčik, P. Pytlík, Ľ. Škoviera, G. Šturc, M. Vrba). Podľa 
volebného poriadku sa volí tajne pomocou opečiatkovaných kandidátskych lístkov zakrúžkovaním 
najviac 5 kandidátov. 
 
H14: Voľba delegátov BŠZ na Konferenciu SŠZ  
Aktuálne kvórum: 27 
1. Gustav Šturc (ŠK Slovan BA) - 20 hlasov,  
2. Michal Vrba  (ŠK Doprastav BA) - 19 hlasov, 
3. Milan Beňo  (ŠK Lokomotíva Caissa BA) - 17 hlasov, 
4. Denis Nemšák  (ŠK Doprastav BA) - 14 hlasov, 
5. Pavol Pytlík (ŠK Lokomotíva Caissa BA) - 12 hlasov, 
 
6. Jozef Franzen (ŠK Slovan BA) - 10 hlasov, 
7. Igor Poláčik (ŠK Doprastav BA) - 9 hlasov, 
8. Ľuboslav Škoviera (Tatran BA) - 9 hlasov, 
9. Ľubomír Chripko  (ŠK Slovan BA) - 6 hlasov, 
10. Anton Ludwig (ŠK Senec) - 5 hlasov, 
11. Ondrej Gábriš  (KŠ Pezinok) - 5 hlasov. 

Delegáti BŠZ na  
Konferenciu SŠZ (2018-2021) 

Náhradníci delegátov BŠZ na 
Konferenciu SŠZ (2018-2021)

Kontrolór BŠZ (2018-2021)
František Goga 

Rada BŠZ (2018-2021) 
Viktor Mikulášek, Igor Poláčik, Ľuboslav 
Škoviera, Milan Beňo, Anton Ludwig, Michal 
Kučera, Miroslav Petrek, Adrián Struhár, 
Kornel Frindt 
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O poradí kandidátov na 7÷8. mieste rozhodlo dobrovoľné prenechanie poradia Ľ. Škovierom 
v prospech I. Poláčika. 
O poradí kandidátov na 10÷11. mieste rozhodlo dodatočné verejné hlasovanie s výsledkom 13-7 
v prospech A. Ludwiga pred O. Gábrišom. 
  
Bod 17 : Návrhy zástupcov do orgánov SŠZ (VV SŠZ, Rada SŠZ, KK SŠZ) 
 
Z členov BŠZ boli do orgánov SŠZ navrhnutí títo: 
Do Výkonného výboru SŠZ bol navrhnutý Michal Vrba (navrhovateľ Monika Motyčáková). 
Do Licenčnej komisie SŠZ bol navrhnutý Igor Poláčik (navrhovateľ Vladimír Szűcs). 
Do Arbitrážnej komisie SŠZ bol navrhnutý Ivan Syrový (navrhovateľ Vladimír Szűcs). 
Do Kontrolnej komisie SŠZ bol navrhnutý Martin Sklár (navrhovateľ Dušan Schwarz). 
 
Vzhľadom na to, že sa plánuje ukončenie orgánu Rady SŠZ, konferencia Bratislavského šachového 
zväzu nenavrhla do Rady SŠZ svojich zástupcov. 
 
 
Bod 18 : Voľná diskusia (návrhy na skvalitnenie činnosti v BŠZ, SŠZ) 
 
Diskusia k volebnému poriadku, Stanovám BŠZ a voľbám prebiehala priamo k prerokovaným 
bodom (viď. Bod 12, Bod 14, Bod 15). 
 
 
Bod 19 : Správa návrhovej komisie – schválenie záverov z konferencie 
 
Návrhová komisia (Igor Poláčik, Miroslav Petrek) predkladá konferencií BŠZ tieto návrhy na 
odsúhlasenie.  
Konferencia BŠZ dňa 23. 5. 2018 sa uzniesla na nasledovných záveroch  (viď. ďalšia strana): 
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Uznesenia Konferencie BŠZ 
konanej 23. mája 2018 

 
A. SCHVAĽUJE  

1. Pracovné predsedníctvo konferencie (M. Sklár, S. Vlček, M. Vrba) 
2. Mandátovú komisiu (M. Sklár, S. Vlček) 
3. Volebnú komisiu (M. Beňo, P. Pytlík) 
4. Návrhovú komisiu (I. Poláčik, M. Petrek) 
5. Zapisovateľa zápisnice (S. Vlček) a overovateľov (Ľ. Škoviera, M. Petrek) 
6. Program Konferencie BŠZ 2018 
7. Volebný poriadok s pripomienkami 
8. Rozpočet BŠZ 2018 predložený VV BŠZ a Radou BŠZ 
9. Hospodárenie BŠZ za obdobie 2017-2018  
10. Stanovy BŠZ po zapracovaní formálnych úprav  

 
B. BERIE NA VEDOMIE  

1. Správu o činnosti BŠZ 2017-2018 (predniesol M. Sklár) 
2. Správu o hospodárení BŠZ (predniesol M. Sklár) 
3. Správu Športovo-technickej komisie BŠZ (zaslal e-mailom L. Šipeky) 
4. Správu Kontrolnej a revíznej komisie BŠZ (predniesol F. Goga) 
5. Správu Komisie mládeže BŠZ (predniesol S. Vlček) 

 
C. VOLÍ  

1. Predsedu BŠZ Martina Sklára na obdobie 2018-2021 
2. 5 členov Výkonného výboru BŠZ, menovite Martin Sklár (predseda), Stanislav Vlček 

(podpredseda), Pavol Pytlík, Eduard Šimkovič, Milan Pacher (členovia) 
3. Kontrolóra BŠZ, menovite Františka Gogu 
4. 9 členov Rady BŠZ, menovite V. Mikulášek (ŠK Krasňany), I. Poláčik (ŠK Dps 

Bratislava), Ľ. Škoviera (Tatran Bratislava), M. Beňo (ŠK Lokomotíva Caissa 
Bratislava), A. Ludwig (ŠK Senec), M. Kučera (ŠK STRELEC Devínska Nová Ves), M. 
Petrek (ŠK Slovan Bratislava), A. Struhár (ŠK Dúbravan Bratislava), K. Frindt 
(Športový klub NBS – šachový oddiel). 

5. 5 delegátov Konferencie SŠZ (2018-2021), menovite Gustav Šturc, Michal Vrba, Milan 
Beňo, Denis Nemšák, Pavol Pytlík a ich 6 náhradníkov v poradí J. Franzen, I. Poláčik, 
Ľ. Škoviera,  Ľ. Chripko, A. Ludwig a O. Gábriš 

 
D. UKLADÁ 

1. Predsedovi BŠZ Martinovi Sklárovi odstrániť spolupráci s Ivanom Syrovým formálne 
nedostatky v predloženom návrhu Stanov BŠZ na následne doručiť finálnu verziu 
Stanov na Ministerstvo vnútra SR. 

2. Predsedovi Športovo-technickej komisie BŠZ v dostatočnom predstihu pred začiatkom 
majstrovských súťaží družstiev preveriť záujem družstiev a zabezpečiť ich prípadné 
presuny v zmysle Súťažného poriadku družstiev BŠZ. 

 
E. ODPORÚČA 

1. Michala Vrbu za člena Výkonného výboru  SŠZ 
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2. Igora Poláčika za člena Licenčnej komisie SŠZ 
3. Ivana Syrového za člena Arbitrážnej komisie SŠZ 
4. Martina Sklára za člena Kontrolnej komisie SŠZ 

 
 

H15: HLASOVANIE o záveroch z Konferencie BŠZ 2018. 
Aktuálne kvórum: 18 
Za: 18, Zdržal sa: 0, Proti: 0 
Konferencia BŠZ schválila uznesenia návrhovej komisie. 
 
 
Za správnosť zodpovedajú členovia Návrhovej komisie Konferencie BŠZ 208: 
 
 

..............................              ..............................   
      Igor Poláčik          Miroslav Petrek 
 

          
Bod  20 - Záver 
 

Staronový Predseda VV BŠZ Martin Sklár zagratuloval zvoleným delegátom a zaželal im plodné 
rokovanie na Konferencií SŠZ 16. 6. 2018 v Banskej Bystrici. 
Predsedajúci konferencie Michal Vrba a Stanislav Vlček poďakovali všetkým zúčastneným za 
aktívnu účasť na konferencii, za poskytnutie rokovacích priestorov klubu ŠK Doprastav Bratislava.  
 
Konferenciu ukončili o 21:30. 
 
 
 
V Bratislave, dňa 30.  05.  2018. 
 
  

Zapisovateľ:        Overili: 
 

 
..............................    .............................. ............................ 

 Stanislav Vlček    Ľuboslav Škoviera  Miroslav Petrek 
 

 
  Predsedajúci: 

 
 

..............................   ..............................   ............................  
Stanislav Vlček        Martin Sklár   Michal Vrba  
         predseda BŠZ      
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Prílohy k zápisnici: 
 

1. Prezenčná listina 
2. Správa o činnosti BŠZ 
3. Správa o hospodárení BŠZ 
4. Správa o činnosti Športovo-technickej komisie BŠZ 
5. Správa o činnosti Komisie mládeže BŠZ 
6. Rozpočet BŠZ 2018 
7. Návrh Stanov BŠZ 
8. Volebný poriadok Konferencie BŠZ 2018 
9. Uznesenia Konferencie BŠZ 2018 
 


